
Notulen ALV Elysium 21 mei 2023 
Aanvangstijd: 20:00 uur 

Locatie: U Parkhotel, Zaal C1 / MS Teams 

Aanwezigen: 

• Fysiek: Bart, Bert, Bert, Bob, Dick, Erwin, Han, Harke, Henriëtte, Hugo, Jan, Jeroen, Kees, 
Koen, Maarten, Martijn, Niels, Robert, Tobias 

• Remote: Martin, Rowan 
1. Opening 

Henriëtte van Dorp opent de vergadering om 20:37 uur. 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Mededelingen 

Rowan biedt excuses aan dat hij om gezondheidsredenen als voorzitter niet fysiek aanwezig kan zijn. 

Henriëtte vraagt de aanwezigen om hun telefoon uit te schakelen. Ze deelt verder mede blij te zijn 
met de opkomst. 

4. Ingekomen stukken 

Het enige ingekomen stuk voor deze vergadering is het verslag van de KCC over het boekjaar 2021. 
Deze zal bij agendapunt 8 besproken worden. 

5. Notulen ALV van 19 juni 2021 

De notulen van de vorige vergadering worden besproken. Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

20:40 uur: De notulen van de Algemene Ledenvergadering van 19 juni 2021 worden ongewijzigd 
goedgekeurd. 

6. Jaarverslag van de secretaris 

Erwin presenteert het secretarieel jaarverslag, dat als stuk aan de ALV beschikbaar is gesteld. Er zijn 
geen op- of aanmerkingen. 

7. Vaststellen contributie 2022 

Robert presenteert de voorgestelde contributie voor 2022. Het bestuur stelt voor om deze op € 0,- 
vast te stellen, omdat de vereniging nog voldoende geld in kas heeft en het nog wel even redt met 
zonder inkomsten uit contributie. De consensus binnen de aanwezigen is echter om de contributie 
op € 10,- te zetten, omdat dit voorkomt dat de vereniging veel ‘spookleden’ heeft en omdat de leden 
dit wel moeten kunnen opbrengen. Het bestuur gaat hierin mee. 

20:50 uur: De ledencontributie over 2022 wordt vastgesteld op € 10,-. Alumni die net afgestudeerd 
zijn, krijgen het eerste jaar gratis.  



8. Afrekening boekjaar 2021 

Robert presenteert de afrekening van het boekjaar 2021. 

Harke wil weten hoe Elysium aan een eigen vermogen van € 24.000,- komt. Robert legt uit dat 
Elysium jaren inactief is geweest waarin er nauwelijks uitgaven werden gedaan, maar in een deel van 
die periode wel subsidie van de Universiteit Twente heeft gekregen en contributie heeft geheven.  

Maarten geeft aan dat het systeem van OFI-nummers niet meer bestaat. Hij vraagt of dit geen 
negatieve consequenties heeft voor Elysium. Robert legt uit dat hij niet verwacht dat er nog een 
eventuele vordering op Elysium wordt gedaan, omdat het nummer al jaren niet meer door Elysium is 
gebruikt. 

Robert leest het KCC-advies voor, waarin staat dat de KCC aan de ALV adviseert om de afrekening 
goed te keuren en de penningmeester te dechargeren over boekjaar 2021. De ALV volgt dit advies. 

21:00 uur: De afrekening over boekjaar 2021 wordt zoals gepresenteerd goedgekeurd. 

Bob adviseert om in de toekomst het woord ‘resultaat’ in plaats van ‘winst’ te gebruiken. 

9. Begroting boekjaar 2022 

Robert presenteert de begroting voor boekjaar 2022. In het stuk dat aan de aanwezigen is 
gepresenteerd, is nog rekening gehouden met een ledencontributie van € 0,-. Dit zal worden 
bijgesteld naar € 10,- per lid. 

Robert legt uit dat de post ‘Overig’ bij uitgaven op dit moment alleen gebaseerd is op kosten voor de 
bankrekening. Martijn stelt daarom voor om deze post te hernoemen naar ‘Bankzaken’. 

Maarten vraagt of er geen post ‘Onvoorzien’ moet worden toegevoegd. Jan stelt daarop voor om de 
post ‘Overig’ te verhogen naar € 200,-. Iedereen is hiermee akkoord. 

Er wordt gevraagd of het wettelijk toegestaan is om de oud-bestuurders een cadeau van € 50,- euro 
per persoon te geven vanuit de vereniging. Rowan geeft aan dat  dit geen probleem is. 

Bob stelt voor om ook hier het woord ‘Winst’ te vervangen door ‘Resultaat’. Robert zal dit 
meenemen. 

21:06 uur: De begroting voor het jaar 2022 wordt met voorgestelde en aangenomen wijzigingen 
goedgekeurd. 

10. Aanstellen kascommissie 2022 

Rowan bedankt de huidige KCC voor de controle van de boeken en dechargeert hen voor 2021. Aan 
de ALV wordt gevraagd om een nieuwe KCC te vormen. Tobias en Stef stellen zich opnieuw 
beschikbaar, Niels stelt zich eveneens beschikbaar. 

21:08 uur: Tobias Feijten, Stef Joosten en Niels Leijen-Weijers worden gechargeerd als KCC van 
Elysium over het boekjaar 2022. 

11. Presentatie rooster van aftreden 



Rowan laat weten dat hij graag meer continuïteit in de bestuurswissels wil bereiken door een 
rooster van aftreden samen te stellen. Het doel van dit rooster is om elke 3 jaar nieuwe bestuurders 
te hebben. 

Voor dit jaar is het voorstel om een nieuwe vice-voorzitter aan te stellen en de functie van secretaris 
opnieuw vast te stellen. 

Jan stelt voor om dit rooster duidelijk vast te stellen met het nieuwe bestuur, waarop Rowan 
aangeeft dat het rooster op de volgende ALV opnieuw zal worden genoemd.  

12. Aanstellen nieuwe bestuurder 

De huidige bestuurders Rowan, Robert en Erwin stellen zich opnieuw beschikbaar. Daarnaast is 
Henriëtte bereid gevonden om eveneens in het bestuur plaats te nemen als vice-voorzitter. 
Henriëtte stelt zich aan de ALV voor. De ALV is blij met een vrouw in het bestuur, wat volgens de 
aanwezigen de eerste keer is. 

Er zijn geen bezwaren tegen het chargeren van het bestuur met de door het huidige bestuur 
voorgestelde samenstelling. 

21:13 uur: Rowan de Vries (Voorzitter), Robert Grootjans (Penningmeester), Erwin Bronkhorst 
(Secretaris) en Henriëtte van Dorp (Vice-voorzitter) vormen het nieuwe bestuur van Elysium. 

13. Vaststellen datum herfstactiviteit 

De najaarsactiviteit van Elysium wordt vastgesteld op zaterdag 1 oktober 2022.  

14. W.V.T.T.K. 

Jan laat weten dat hij dit een prima Elysium-activiteit vindt. Hij waardeert de mogelijkheid tot eten, 
drinken en kletsen met alumni. Hij spoort het bestuur aan om zo door te gaan. 

Een aanwezige laat weten erg blij te zijn met een bestuur dat aan de slag wil. Hij meldt dat dit wel 
eens anders is geweest en vraagt daarom een applaus voor dit bestuur. De ALV klapt. 

Bob zegt dat hij actief lid van Elysium is voor de website. Hij vraagt dat de aanwezigen op de website 
willen zien. 
Martijn laat weten dat de captcha op het aanmeldformulier een fout gaf. Bob zal hiernaar kijken. 
Jan zet vraagtekens bij de vraag ‘Graduation year’ op het aanmeldformulier. Hij vindt dat 1 jaartal te 
beperkt is. Is dit het jaartal van het laatste diploma? En hoe om te gaan met promoties? Wellicht is 
het ook beter om startjaar te kiezen. De rest van de ALV is het hiermee eens, aangezien veel 
studenten hun sociale contacten met mensen hebben uit hetzelfde startjaar. Dit zal worden 
aangepast. 

15. Sluiting 

Henriëtte sluit de vergadering om 21:44 uur en nodigt iedereen uit voor een borrel in de bar van het 
U Parkhotel. 

 


